
Finansudvalget

Til: Finansministeren

Dato: 18. december 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

B 30
Forslag til folketingsbeslutning om at trække aktstykke 37 af 3. december
2013 om kapitaludvidelse i DONG Energy A/S m.v. tilbage.
Af Frank Aaen (EL) og Finn Sørensen (EL)

Spørgsmål 59
Hvorfor mener ministeren, at det er klogt at låne penge af Goldman Sachs til
en rente, der jf. svarene på spørgsmål 22 og 24, selv i et ringe scenarie (at
Dong ikke vokser i værdi), er dobbelt så stor som den rente, staten kan låne
til? Og GS i tilfælde af at Dong stiger i værdi, får en forrentning, der ligger hø-
jere end det dobbelte af det, staten kan låne til?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Frank.Aaen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Sofie Carsten Nielsen
formand
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